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SKOLEBESTYRELSEN 
Maglebjergskolen 

 

Torsdag d. 1. oktober 2020, kl. 17-19 
 

Deltagere: Maria, Line, Henrik, Tommy, Mette, Lilian, Kim  
 

Afbud: Maria, Tommy, Birgitte                                  Referent: Mette  

 

B = Beslutning O = Orientering D = Drøftelse 

 

1.  Godkendelse af dagsorden (B) 

 

Godkendt 

2.  Kommentarer til referat fra d. 19/8 2020 

(B) 

(1 bilag) 

 

I referatet fra sidste møde står der, at vi på 

mødet i dag vil have et punkt om kørsel til og 

fra skole. Det mangler på dagsorden i dag, så vi 

tager det op under punktet evt.. 

3.  Orientering om økonomitildeling til 

Maglebjergskolen v. Finn Johansen 

(O+D) 

 

Finn Johansen er på besøg og vil orientere om 

økonomitildelingen på Maglebjergskolen.  

Han tager sig af al økonomi på skoleområdet. 

Han gennemgik, hvordan økonomien foregår 

her på skolen. Den er takstfinansieret. 

Økonomien er lidt speciel. Maglebjergskolen 

skal være udgiftsneutral for Allerød kommune. 

Skolen får tildelt et budget. Det gælder om at 

være så tæt som muligt på indtægt og udgifter. 

Man må godt have underskud et år og overskud 

et andet år. 

Vi er afhængige af, at der er et nogenlunde 

jævnt elevtal. Der kommer nye budgetter 

januar og august. Hvis en elev går ud, var der 

før 3 måneders varsel. Nu er der kun en måned. 

Der er også forskel på, om det er et A eller B-

børn, der bliver visiteret. 

Der blev talt om økonomistyring, decentral 

lønstyring, udfordringer, meget langsommelige 

opdateringer af budget i Prisme, budget via 

regneark, økonomistyring/kerneopgave. Fokus 

på refusioner, månedlige rapporter fra 

forvaltningen etc. 

Efterfølgende efterspørger Henrik, om der er 

noget bestyrelsen kan bidrage med til at skabe 

en mere stabil ”usikkerhed”. Kim foreslår, at vi 

skal blive mere synlige og komme med de gode 

historier. 

4.  Meddelelser fra: (O) 

a. Formanden  

b. Ledelsen 

c. Medarbejdere 

d. Elevrådet 

e. Andre 

 

a. Formanden: Tommy har meldt afbud. Line 

overtager ordstyrerrollen. 

b. Ledelsen: Bruger meget tid på enkelte 

elever. 

Der er sat projekter i gang. Der skal udvikles 

lidt på SFO-eftermiddage. Der er behov for at 

få styrket profilen. 
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Der er også blevet foreslået, at nogle 

pædagoger kommer på et 5 dages 

udviklingsprojekt i et andet EU land. Camilla 

vil søge fonde. 

Der har været møde i pædagogisk udvalg. I 

udvalget er en repræsentant fra hver klasse. 

Fokusområde: Der er behov for, at vi som skole 

får beskrevet, hvad det er, vi kan sammen. 

Hvad står vi som skole for? Kan vi rumme alle 

børn? Etc. 

c. Medarbejdere: Der er startet en 

udviklingsgruppe i SFO. 

Snart efterårsferie. Tirsdag er turdag. 

Er der nogle af de store børns forældre, som 

kunne tænke sig at fortælle forældre til de små 

børns forældre om gode og dårlige erfaringer? 

Der kunne laves et mentorkorps.  

Hvis der er nogle, der gerne vil høre om, hvad 

vi er for en skole, skal de have mulighed for at 

kontakte skolebestyrelsen. 

Maria vil lave et opslag på Aula. 

Pæd.lørdag blev aflyst (for mange mennesker). 

Motionsdag er fredag før efterårsferien. 

Opvarmning udendørs. Gå rundt klassevis. 

Fredagssang i to hold fungerer rigtig godt. 

Snart mange årsmøder. 

d. Elevrådet: Der har ikke været møde i 

elevrådet. Kim vil lige følge op på det. 

e. Andre: Ingen har noget at tilføje. 

 

5.  Budgetopfølgning (O) 

 

Kim gennemgik budget. Der er nogle 

opmærksomhedspunkter. Der vil komme et 

forbrug under ”Vikarer” (står på 0 kr.), og der 

er andre usikkerhedsmomenter. 

Der kommer en regulering til januar alt efter 

det elevtal, vi har. 

Umiddelbart ser det meget fornuftigt ud. 

6.  Skolebestyrelsens årsplan 2020-21 (D+B) 

(1 bilag) (fast punkt) 

 

Det giver ikke mening at tage ”Skolens fysiske 

rammer” op. Det må vi tages op, når der er 

økonomi til det. 

Det skal i årsplanen stå, at der skal en 

repræsentant fra skolebestyrelsen med til mødet 

med de nye elever før sommerferien. 

7.  Elevsager, lukket punkt (O) 

 

Kim fortale om enkelte elevsager.  

Bliver ikke ført til referat. 

8.  Opfølgning på skolens 

personalesygefravær (O) 

 

Kim har været i tæt dialog med 

personaleafdelingen. 

Flere ting er kommet frem i forhold til 

sygemeldinger: 

Stressrelateret p.g.a af dårligt samarbejde. 

Pga. udadreagerende børn. Voldsomme 

hændelser. 

Langtidssygemelding. 

Korte sygedage. 
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Fokus på noget af det vi kan gøre noget ved: 

Trivsel. 

 

 

9.  Evt.  

 

Kørsel: Kim skal til et møde den 

førstkommende mandag. 

Klagevejen i forhold til ens eget barn er 

igennem Movia. Skolens ansvar stopper i det 

øjeblik, vi sender børnene ud i busserne. 

Send klager til Movia videre til Kim og Sascha. 

 

Tommy Appeldorn Nielsen                                           Kim Rasmussen 

Formand                         Skoleleder 

 

 


